



STUDIERÅDSMÖTESPROTOKOLL 2005–1–19

- | | | |
|------|---------------------------------|--|
| §1 | OFMA | Orförande Johan Bjarnevik förklarar mötet öppnat |
| §2 | Tid och sätt | Tid och sätt godkändes. |
| §3 | Godkännande av dagordningen | Dagordningen godkändes |
| §4 | Förra Mötets Protokoll | - |
| §5 | Meddelanden | Krusen Pedagogik och Lärande"(kkk080) har nu börjat. Gustav och Hans, som går den, tycker att den verkar väldigt bra. |
| §6 | Kursutvärderingar | Det ska vara Censurmöte av CEQ-enkäterna den 20/1 på lunchen i iDét.

De färdiga CEQ-rapporterna borde skrivas ut och sättas upp i iDét. |
| §6.1 | HSV:s utvärdering | Studierektor Björn Regnell informerar om HSV:s utvärdering av högskolorna i Sverige. Utvärderingens första del är en själv värdering av varje högskola. Varje självvärdering består av en lärosätesdel och en programspecifik del. Självvärderingen är en rad frågor som ska besvaras och sammanställas till en skriftlig rapport. Instruktioner finns SRD tillhanda. Den 11/2 kommer det vara en heldag då det programspecifika självvärderingen ska göras klar. Björn Regnell söker input på de frågor SRD finner intressanta. Ett utkast ska mailas till Björn Regnell. Utkastet skrivs av Gustav, Johan och Jakob. Frågorna vi finner intressanta är fråga nr: 31,32,36,39,44 och 54. De kommer att skickas ut på mailinglistan. Ett utkast till det som ska skickas till Björn Regnell kommer skickas till mailinglistan i slutet av nästa vecka för feedback. Deadline för inskick till Björn Regnell är 31/1. När Självvärderingen är klar så kommer den skickas till HSV följt av att de kommer till LTH, pålästa, på besök. |
| §6.2 | Rapport från workshopdagen 11/1 | Den 11/1 var det en workshop angående självvärderingen av LTH. På förmiddagen behandlades lärosätesdelen. Vi fick utdelat en fråga och ett utkast till svar. Vår uppgift var att ge synpunkter på utkastet. På eftermiddagen diskuterades den programspecifika delen. De som deltog från SRD var Gustav, Johan och Jakob. |
| §6.3 | Resultat från teknologenkäten | Bordlades till nästa möte |
| §9 | Budget / Pengar | SRD kommer att ge mer till Sektionen. Felräkning i utgifterna, baguettebiljetter kommer att kosta ung 6000kr mer. Förslag på alternativ till 3 baguettebiljetter: 1 sittning på sektionen. Budgeten ser i övrigt bra ut. Beslut om budget kommer tas den 17/11 på höstterminsmötet |



- §7 Vad gjorde vi under hösten?
- Matte-mat-fik
 - Gymnasiedagarna
 - Haft brist på Kursombud
 - Utvärderingarna har varit under all kritik på grund av det minimala antalet kursombud
 - Informerat D1 och C1 om CEQ-systemet
 - Safari
 - Staten och Utbildningen
- §8 Java Bootcamp
- Hans har mailat Pär Holm för information om ettorna. Det är väldigt få som har klarat kursen Programmeringsteknik. Pär HOLM föreslår att om vi ska göra något så måste det göras innan tisdag nästa vecka (25/1). Studenterna verkar ointresserade av programmering och frågan är om vi ska hjälpa dem. Hans skickar ett mail till Pär Holm. Pär Holm får sedan skicka ett mail till de studenter som inte klarat ordinarie tenta (alt. labbar) att vi ordnar ett litet Java Bootcamp på måndag (24/1) från 15 på eftermiddagen. Vi kommer ha extensor tillhanda och Hans, Jörgen, Philip och Charlotta kommer vara där.
- §9 Funktionärstack
- Vi vill åka till Liseberg. Tid bordläggs till nästa möte.
- §10 Nästa mötes mat
- Gustav, Johan och Jakob lagar mat.
- §11 Övrigt
-
- §12 OFMA
- Johan Bjarnevik förklarar mötet avslutat

Vid protokollet

Gustav Bodenäs
Sekreterare

Johan Bjarnevik
Ordförande